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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2009. október 20-án megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Juhász István polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes a Képviselő-testület 9 tagja az ülésen jelen van Bucsányi István képviselő 
jelezte, hogy később érkezik. Ismerteti a napirendi pontokat, mellyel a képviselők 
egyetértenek. A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri Dézsi Ferenc képviselőt.  
 
A Képviselő-testület egyetért az elhangzottakkal. 
 

1. Tájékoztatók 
 

a) DTÖKT társulás 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy kistérségi értekezlet volt Vácon, ahol a Társulási 
megállapodás módosításáról állapodtak meg, amelyet minden Képviselő-testületnek jóvá kell 
hagynia. Kiosztásra került a határozati javaslat, kéri, hogy ennek alapján hozzanak 
határozatot. 
 
Szavazatarányok: 
9 igen, egyhangúlag 
 

91/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Dunakanyar 
Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának 
módosításait és kiegészítéseit. Váchartyán Község önkormányzata társulási 
tagként a módosításokkal egységes szerkezetbe szedett Társulási Megállapodás 
pontjait betartja. 
Váchartyán Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, 
hogy a Társulási Megállapodás módosításait és kiegészítéseit elfogadó 
jognyilatkozatot a Társulási Tanács részére juttassa el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
b) Rákóczifalvi látogatás 

 
Juhász István polgármester elmondja, hogy egy kedves meghívásnak tettek eleget 
Rákóczifalván, ahol Váchartyánt négy fő képviselte. Korábban a rákóczifalviak már jártak itt 
és vendégül látta a község őket, így kerültek most viszontmeghívásra. 

 
c) Szennyvízcsatorna építése 

 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a csatornaépítéssel kapcsolatos vita továbbra is 
folyik az utak helyreállításával kapcsolatban. Készítettek egy szórólapot, amelyet minden 
lakoshoz eljuttatnak és a felmerülő problémákkal kapcsolatban tudnak reklamálni. 
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d) Zöldhíd Program 

 
Juhász István polgármester elmondja, hogy Zöldhíd vezetői értekezleten vett részt az elmúlt 
időszakban kétszer is. Sajnos nem mindegyik kollégája veszi komolyan a feladatokat. Minden 
ülésen folyamatosan egyezkednek a szemétszállítás költségeinek csökkentésére, és most 
reklamál néhány önkormányzat, hogy sok lesz az A.S.A. által megadott ár. Ez igaz, viszont a 
szolgáltatás is több lesz. Van olyan polgármester, aki el sem jön, de még meghatalmazottat 
sem küld az ülésre, és ez bizony nagyban hátráltatja a feladatok ellátását. A jövőben számítani 
kell arra, hogy a kommunális adót csökkenteni kell, de a szemétszállítás költségére a 
lakosságnak kell majd szerződést kötnie. 
  

e) DMRV Zrt. ülése 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy évek óta nem tartott ülést a DMRV Zrt. de most 
összehívta a környék polgármestereit és köszönetet mondtak azért, hogy segítettek megtartani 
állami tulajdonban a vízművet.  
  

f) Napközi helyiség takarítása 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy történt egy sajnálatos esemény a konyhán. A 
Képviselő-testület tett egy javaslatot az intézményvezető felé, mely szerint a konyhai 
dolgozóknak kellene kitakarítani a napközis helyiséget. Sajnos nem első kézből tudta meg 
ennek elutasítását. Ilyen már többször előfordult pl. üzemi baleset, tűzeset. A gyereklétszám 
csökkenése miatt egy pedagógust és egy takarítót el kellett bocsátani, ezért a közös vezetésű 
intézményben mindenkinek részt kell venni a feladatok ellátásában. Most első kézből szeretné 
a Képviselő-testületet ezzel kapcsolatban tájékoztatni. 
 
Kurucz Istvánné konyhai dolgozó elmondja, hogy Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető 
felkereste őket és elmondta, hogy döntsék el, mit vállalnak át az említett munkákból. A 
konyhások viszik és osszák szét a reggelit. Folyamatosan vesznek el a konyháról embert. 
Kétszer is járt náluk Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető ezzel kapcsolatban, de nekik 
nem csak ebédet kell készíteni, hanem reggelit, tízórait, uzsonnát és utána még jön a 
rendrakás. Jelenleg egy szakács van és három konyhalány. Nem csak a takarítónőnek kerül 
több idejébe az, hogy feljöjjön és kitakarítsa a napközit, hanem a konyhalánynak is. Ha valaki 
lebetegszik annak a munkáját is el kell látni. A 25-30 év alatt soha nem kaptak túlóráért pénzt, 
máshol ezt kifizetik. Amikor elvették az egyik konyhalányt, ígéretet kaptak arra, hogy nem 
kell a tízórait lehordaniuk, nem kell a konyhából még a lábukat sem kitenni. Érdeklődik, hogy 
akkor neki, mint szakácsnak hány konyhalány jár? Elhiszi, hogy szorít a cipő, de miért csak 
őket hibáztatják? Úgy érzi, hogy a körülményekhez képest maximálisan kidolgozzák a 
munkaidejüket. Nincs páraelszívójuk, ami télen-nyáron gondot okoz. 
 
Tóth Istvánné konyhai dolgozó elmondja, hogy a konyha egy veszélyes üzem, ahol nagy 
odafigyelést igényel a munka. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy sajnos több olyan esemény is történt az elmúlt 
időszakban, amiért a konyhai dolgozóknak fegyelmit lehetett volna adni. 
 
Bucsányi István képviselő megérkezik az ülésre. A Képviselő-testület jelen lévő tagjainak 
száma 10 főre emelkedik, az ülés továbbra is határozatképes. 
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Juhász István polgármester elmondja, hogy ha 15 év alatt felgyülemlett ez a sok panasz, 
akkor miért nem terjesztették ezt elő a testület felé. Bár a korábbi intézményvezetőnek ezt 
elmondták, csak nem jutott el idáig a kérésük. Miért nem velünk vették fel a kapcsolatot? 
 
Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy ő nem tudott arról, hogy a megbízott 
intézményvezetőnek ilyen feladatot kellett volna kiadni. Nem volt ilyen képviselő-testületi 
határozat. Megkérdezi Rózsa Zsolt megbízott intézményvezetőt, hogy a képviselő-testületi 
ülés után történt ez a felvetés? 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő elmondja, hogy határozat nem született erről, de beszéltek 
róla. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy ez munkáltatói hatáskörbe tartozik, 
ehhez nem kell képviselő-testületi határozat. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy a testületi ülésen elhangzottak után 
próbálta keresni a megoldást. Valóban kétszer járt az óvodában, de kérni ment és nem 
utasította a konyha dolgozóit a feladat elvégzésére. A polgármester a szemére vetette, hogy 
nem tájékoztatta őt erről. Ez azért nem történt meg, mert előző ülésen elhangzott a konyha 
más célú hasznosítása, ezért az iskola érdeke azt kívánja, hogy a konyha dolgozói hogyan 
fogják lehozni az ebédet, nem pedig a takarítás volt a fő probléma. Kéri a képviselők 
támogatását abban, hogy az ebédeltetés kerüljön le az iskola épületébe. A konyha feladata az 
élelmezés ellátása. Az ÁNTSZ-nek volt egy leirata, ahol előírják, hogy a takarítónőnek mi a 
feladata. Tájékoztatva lettek erről a gyerekek, a szülők is. A takarítónő kitakarítja a WC-t, 
majd pakolja az ételhordókat? Ő azt kérte a konyhásoktól és a takarítóktól, hogy egyezzenek 
meg. Nem a Képviselő-testület elé kellett volna ezt a problémát hozni, hiszen nem ide 
tartozik. 
 
Juhász István polgármester egyetért azzal, hogy ezt maguk között kellett volna megbeszélni. 
 
Szabó Zoltánné konyhai dolgozó elmondja, hogy igaza van az intézményvezetőnek, de ők is 
elvállalták a tízórai levitelét, de később mindent el kellett volna vállalniuk. 
 
Horgász Marianna alpolgármester érdeklődik, hogy ezeknek a feladatoknak az ellátása 
mennyi időt venne igénybe? 
 
Szabó Zoltánné konyhai dolgozó elmondja, hogy napi két órát. 
 
Dézsi Ferenc képviselő meg van döbbenve, hogy egy 30 m2-es terem takarításán vitáznak. 
Van egy vezető, aki kiadja a feladatokat. Ő most azt látja, van öt fő a konyhán, egy szakács, 
három konyhalány és egy élelmezésvezető akire lehet, hogy nincs is szükség 8 órában, vagy 4 
órában ő is kenheti a zsemléket. Lehet, hogy az óvodában is kell változtatni a létszámon. A 
konyhán 120 főre történő főzésnél nincs szükség 5 főre. Nem a váchartyáni önkormányzatnak 
kell arról dönteni, hogy ki takarítson. A vezető azért kapja a pótlékot. Az is megoldás lehet, 
hogy elküldenek egy konyhást és felvesznek egy takarítót. Most ugyanazért a bérért sokkal 
többet kell tenni mindenhol. A Képviselő-testületnek a közétkeztetést lehet, hogy meg kell 
oldani. Máshol három fővel is ellátják ezeket a feladatokat. Az ÁNTSZ-nek nem felel meg ez 
a konyha, akkor lehet, hogy bezárják. A lehetőségeket kihasználva kell működni. Véleménye 
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szerint a gyerekeknek nem árt napi 30 perc séta az ebédlőig és vissza. A nagyobb probléma 
az, hogy ez öt gyerekkel történik. 
 
Bohus László képviselő elmondja, hogy új helyzet van. Két takarítónő van, ezért az 
intézményvezetőnek át kellett gondolnia, hogy hogyan oldja meg a feladatot. A konyhásoknak 
szeretné elmondani, hogy nem ellenük irányulnak ezek a cselekvések, de a mai világban 
ugyanazért a pénzért többet kell dolgozni. A technikai dolgozók nem kapnak túlórapénzt, de 
ha egy vezető elmondja, hogy mától kezdve ez a feladat, azt tudomásul kell venni. 
 
Kajári Jánosné konyhai dolgozó elmondja, hogy kitakarítják ők a helyiséget, de akkor a két 
takarítónő közül miért nem jön fel valamelyik, hiszen nekik is csak 15 perc lenne. 
 
Juhász István polgármester véleménye szerint, majd az új intézményvezető eldönti, hogy ki 
takarítsa ki a napközis termet. Lehet választani: öt munkanélküli vagy összeszedik magukat és  
minőségileg is és úgy végzik a feladatukat, ahogyan azt kell. Igen elhangzott az, hogy 
leszállítják az ebédet. A konyhát megmenteni szeretnék és nem tönkretenni, de ha ezt nem 
értik meg az ott dolgozók, nem tud mit tenni. Kéri, hogy legyenek partnerek. 
 
Kurucz Istvánné konyhai dolgozó helyesnek tartja azt, hogy nézzék meg, milyen feladatot 
végeznek a konyhán. Fizikálisan nagyon sokat dolgoznak. A WC-t bárki kitakaríthatja, hiszen 
van gumikesztyű. Nem az a probléma, hogy most takarít vagy ebédet oszt. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy nem akart még ennyire sem belefolyni ebbe az 
ügybe, de ez egy intézmény és el kell fogadni a vezető döntését.  
 

g) Leader program 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy szeptember 29-én volt egy Leader pályázattal 
kapcsolatos ülés, ahol Horgász Marianna alpolgármester helyettesítette. Felkéri, hogy 
ismertesse az elhangzottakat. 
 
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy 2009. szeptember 29-ére volt 
meghirdetve a Leader ülés. El is ment, 18 óra előtt ott is volt, de nem volt a helyszínen senki. 
Miután telefonált Edelman Györgynek ő elmondta, hogy az ülés elmaradt. Később derült ki, 
hogy 4 nap múlva tartották meg Aszódon az ülést, de erről nem kapott senki tájékoztatást. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy nem érti, miért nem tájékoztatják őt ezekről. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy ő beszélt Edelman Györggyel és ő elmondta, hogy 
elutasították a Művelődési Ház előtti park kialakítására benyújtott pályázatunkat. Ha ismét 
elindulnánk a pályázatunkkal, akkor az utófinanszírozásos lenne, arra viszont nekünk kell 
előre kell biztosítani az összeget. Kell egy elszántság a Képviselő-testület részéről, hogy ha 
nyerünk, összeszedjük a szükséges összeget. A kérdés továbbra is az, hogy ha nyer az 
önkormányzat a pályázaton, meg akarja valósítani vagy sem? 
 

2. Intézményvezetői pályázatok elbírálása 
  
Juhász István polgármester tájékoztatja a képviselő társait az intézményvezetői 
pályázatokkal kapcsolatban. Elmondja, hogy Csorba Zoltánné pályázatát ki kell zárni, mert a 
végzettsége nem megfelelő. Elmondja, hogy Hantosi Sándor visszavonta pályázatát. Ismerteti, 
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hogy az intézményvezető megválasztásához minősített többségre van szükség. Elmondja még, 
hogy Tóth József személyesen nem jelent meg, ezért csak az írásos anyagot ismerik részéről. 
Átadja a szót a Képviselő-testületnek, hogy a véleményezések alapján beszéljék meg, ki 
legyen az új intézményvezető. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja azt, hogy fontosnak tartaná, ha most döntenének az 
intézményvezető személyéről és kinevezéséről, mert nem jó az, ha félévente új pályázatot 
írnak ki. Véleménye szerint olyat válasszanak, aki rendet tesz az intézményben, olyanná 
alakítja az iskolát, hogy több gyereket idecsábíthassanak. 
 
Horgász Marianna alpolgármester véleménye szerint kizárásos alapon csökkentsék a 
létszámot. Tóth József nem jött el a meghallgatásokra, nem beszéltek vele, ezért nem 
javasolja őt, mivel két lehetőséget is kihagyott a bemutatkozásra. Álmos Lászlót személyesen 
ismeri, szimpatikus volt neki, de a bérbesorolása túl magas. Foltin István az elmúlt évben is 
jelentkezett, neki fizika szakos végzettsége van. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy bárki lesz az intézményvezető a 
pályázók közül az óraszám biztosítva van számára. 
 
Horgász Marianna alpolgármester elmondja, hogy Szaniszló Katalin magyar-népművelés 
szakos tanár. Szimpatikus volt, bár a konyháról és az óvodáról keveset nyilatkozott. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy beszéltek négyszemközt vele, voltak 
ötletei ezekkel kapcsolatban. 
 
Koblász Sándor képviselő véleménye szerint jelen van a tantestület, mi az ő véleményük? 
Azért szeretné ezt meghallgatni, mert a tantestület választaná meg a leendő főnökét. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy többször is, több formában foglaltak 
állást és úgy gondolja, hogy nem csak szakmai kérdések alapján kellene dönteni. Kéri a 
Képviselő-testületet, hogy tegyék hozzá az ő igényeiket is az intézményvezetővel 
kapcsolatban és úgy válasszanak. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő egy próbaszavazásra gondolt a jelenlévők között. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy ez már meg is történt. 
 
Koblász Sándor képviselő elmondja, hogy az írásos véleményből nem lehet megállapítani 
azt, hogy ki mennyire megfelelő. Ő szakmailag nem ért hozzá. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, azért alakult így a szavazás, mert olyan 
volt valakinek a fellépése, szakmai hozzászólása, de ez akkor is egy zsákbamacska. 
 
Stefán Angéla pedagógus elmondja, hogy a meghallgatások során többször is felmerül a 
besorolások nagysága. Ez is fontos a gazdasági helyzet miatt. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy ő Álmos Lászlónál éppen ezt nem szívlelte, mert 
magasabb összeget számolt, mint amit a pályázatában leírt. 
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Merész Lajosné pedagógus véleménye szerint Foltin István nem dolgozta át az elmúlt évben 
beadott pályázatát, hiszen most ugyanazt nyújtotta be, viszont ha valakinek van egy előírt 
besorolása, akkor azt is figyelembe kell venni, akár szimpatikus az illető, akár nem. Törvény 
szerint ez a bére, ez jár neki. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy nála nem a besorolási pénz dominált. Volt olyan 
véleményező, aki Szaniszló Katalint javasolta. Őt inkább a szülők választották. Ez az ő 
véleményük, a tantestületnek más a véleménye. 
 
Kristály András képviselő elmondja, hogy a nyugdíjtörvény változása miatt nem tudja, hogy 
ki mikor megy nyugdíjba. Ő most ezzel arra szeretne rávilágítani, hogy ne kelljen egy 
korkedvezményes nyugdíjazást végig vinni. Próbáljanak hosszabb távban gondolkodni. 
 
Baksza Gábor képviselő elmondja, hogy számára is szimpatikus volt Szaniszló Katalin. Az 
iskolai és óvodai SZMK is pozitívan értékelte őt. 
 
Bucsányi István képviselő a tantestülettől érdeklődik, hogy miért Álmos Lászlóra szavazott a 
többség? 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy véleményük szerint van egy 
elképzelése, határozott, célirányos kérdései vannak, látszott rajta az, hogy ezzel foglalkozott 
korábban. 
 
Merész Lajosné pedagógus elmondja, hogy neki a meghallgatáson Szaniszló Katalin volt a 
szimpatikus, de ebbe az iskolába most egy komoly, erős, megfontolt kézre van szükség. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy nem tudnak mindent ők sem Álmos 
Lászlóról, hiszen egy másfél órás beszélgetés alatt nem ismerhették meg őt teljesen. 
 
Koblász Sándor képviselő véleménye szerint nem egy évre lesz választva az 
intézményvezető és ő ebben az emberben nem látta a vezetőt. Öt év hosszú idő. Úgy kell 
teljesíteni, hogy az iskola fellendüljön. 
 
Bohus László képviselő elmondja, hogy neki szintén Álmos László volt a szimpatikus, de 
sajnálja azt, hogy konkrét igénye van a fizetéssel kapcsolatban. Ő jókat hallott róla. Vácon 
politikai döntés miatt lett igazgató és az alapján váltották le is. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy a fizetési igénye alapján 60 ezer forintos 
nagyságrendű eltérés van az előírthoz viszonyítva. Egyébként ő is ismeri személyesen a 
kistérségből. 
 
Dobrocsi Endréné pedagógusnak a bérrel kapcsolatban az a véleménye, hogy ő Verőcén 
valószínű megkapja ezt az összeget és ezért írta le ezt az igényét. Ő is ismeri személyesen 
Álmos Lászlót, dolgozott is együtt vele. Szerinte kellene ebbe az elnőiesedett tantestületbe 
egy erős férfikéz. 
 
Juhász István polgármester megjegyzi, hogy most volt 15 évig egy keménykezű 
intézményvezetője az iskolának, éppen ezért szerinte pedig egy nőre van szükség, aki más 
szemmel látja meg a dolgokat. Ő Szaniszló Katalint fogja javasolni a kinevezésre. Ismét 
elmondja, hogy Hantosi Sándor pályázó írásban visszalépett, ezért az ő pályázatáról nem kell 
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döntést hozni. Mivel további kérdés és hozzászólás nincs, egyenként teszi szavazásra a 
pályázókat.  
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 

 
92/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
Váchartyán Község Képviselő-testülete nem fogadja el Csorba Zoltánné 
intézményvezetői állásra benyújtott pályázatát, mert a pályázó nem rendelkezik a 
jogszabály által előírt képesítéssel. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
Szavazatarányok: 
1 igen, 9 nem 

 
93/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
Váchartyán Község Képviselő-testülete nem támogatja Álmos László 
intézményvezetői állásra benyújtott pályázatát. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
Szavazatarányok: 
10 nem, egyhangúlag 

 
94/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
Váchartyán Község Képviselő-testülete nem támogatja Gulyás Krisztina 
intézményvezetői állásra benyújtott pályázatát. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
Szavazatarányok: 
2 igen, 8 nem 
 

95/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete nem támogatja Foltin István 
intézményvezetői állásra benyújtott pályázatát. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    
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Szavazatarányok: 
8 igen, 2 tartózkodás 
 

96/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy 2009. november 1-től határozatlan időre 
pedagógus munkakörbe kinevezi Szaniszló Katalint, és egyúttal határozott idejű, 
2009. november 1-től 2015. július 31-ig terjedő, 5 éves időtartamra vezetői 
megbízást ad Szaniszló Katalin részére az Apáczai Csere János Általános Iskola 
és Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetői feladatainak ellátására. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2009. október 30. 

 
Szavazatarányok: 
10 nem, egyhangúlag 
 

97/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete nem támogatja Tóth József 
intézményvezetői állásra benyújtott pályázatát. 
  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
Juhász István polgármester megállapítja, hogy a minősített többséget Szaniszló Katalin 
kapta, ezért a következő öt évben ő lesz az intézményvezető. 
 

3.  Árajánlatok 
 

a) Iskola beépített szekrény 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy mindenki láthatja a beadott árajánlatokat az 
iskola beépített szekrényével kapcsolatban. Korábban Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető 
minden vállalkozónak eljutatta írásban, hogy a szekrényekkel kapcsolatban milyen igények 
vannak. Ezeket figyelembe véve adták be a vállalkozók az ajánlataikat. Látszik, hogy a 
Hartyán-Bútor Kft. ajánlata jóval kevesebb, mint a többieké. Ennek az az oka, hogy a 
tulajdonos fia idejár ebbe az iskolába és szeretne segíteni a falunak, így anyagárban végezné 
el a szekrények beépítését. Javasolja a képviselőknek ezt az árajánlatot elfogadni. 
 
 A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

98/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete a benyújtott árajánlat alapján a 
Hartyánbútor Kft-t bízza meg a 2 db iskolai beépített szekrény elkészítésével és 
beépítésével. A munka ára összesen: bruttó 416.858,-Ft. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
 

b) Óvodai vizesblokk 
 

Juhász István polgármester elmondja, hogy az óvodai vizesblokknál a Balázs 2002. Bt. 
ajánlata a legelfogadhatóbb. Javasolja ezt elfogadásra. 
 
A képviselők egyetértenek a javaslattal. 
  
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

99/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete a benyújtott árajánlat alapján a Balázs 
2002 Bt-t bízza meg az óvodai vizesblokk felújítási munkálataival. A munka ára 
összesen: bruttó 1.227.688,-Ft. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
 

c) Óvoda alapmegerősítése  
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy az óvoda alapmegerősítésére érkezett árajánaltok 
közül az M3 Szada Kft. adta a legkedvezőbb ajánlatot. Többször dolgoztak már az 
önkormányzatnak és eddig nem volt kifogás a munkájukkal kapcsolatban. Javasolja az ő 
árajánlatuk elfogadását a Képviselő-testületnek. 
 
A képviselők egyetértenek a javaslattal. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatokkal meghozza a következő határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

100/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete a benyújtott árajánlat alapján az M3 Szada 
Kft-t bízza meg az óvoda alapmegerősítési munkálataival. A munka ára összesen: 
bruttó 801.618,-Ft. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    
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4. Egyebek 

 
a) Intézményi Alapító Okirat módosítás  

 
Juhász István polgármester átadja a szót Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyzőnek, hogy 
ismertesse az intézményi Alapító Okirat módosításával kapcsolatos tudnivalókat. 
 
Balázsné Szilvási Zsuzsanna jegyző elmondja, hogy Püspökszilágy község kilépése miatt 
módosult az intézményfenntartó társulás megállapodása. Ezt a Képviselő-testület az előző 
ülésén jóváhagyta, az Apáczai Csere János Általános Iskola és Napközi otthonos Óvoda 
fenntartója Váchartyán és Kisnémedi Önkormányzata, ezért ezt az alapító okiraton is át kell 
vezetni, és a változás bejegyzését a költségvetési szervek törzskönyvi nyilvántartásában is 
kérni kell. Kéri, hogy ennek megfelelően hagyják jóvá az intézmény alapító okiratának 
módosítását. 
 
A Képviselő-testület az elhangzottak alapján az alábbi szavazatokkal meghozza a következő 
határozatát. 
 
Szavazatarányok: 
10 igen, egyhangúlag 
 

101/2009.(X.20.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete jóváhagyja az Apáczai Csere János 
Általános Iskola és Napközi Otthonos Óvoda módosított és egységes szerkezetbe 
foglalt Alapító Okirat. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester    

 
     b) Iskolások étkeztetése  
 
Horgász Marianna alpolgármester visszatér a gyermekétkeztetésre arra, hogy a gyerekek 
sétálnak fel az ebédlőbe. Volna egy olyan lehetőség mely szerint, persze az ÁNTSZ-t még 
meg kell erről kérdezni, hogy ideiglenesen az igazgatói lakásban kialakítani egy melegítő 
helységet az ebédnek és a gyerekek kényelmes körülmények között tudnának ebédelni, nem 
kellene a hóba, esőbe, nyári melegben sétálniuk a falu másik végébe. Sok szülőnek okoz ez 
gondot. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy nem örül ennek a felvetésnek egyáltalán, de most 
beszélni kell erről, mert nagyon kevés a gyerek és ő sem látja értelmét annak, hogy 5 gyerek 
és egy felnőtt sétál fel az ebédlőbe, hogy megebédeljenek. Először az ÁNTSZ-szel kell 
beszélni, az elképzeléseinkről, és majd ők megmondják, mit és hogyan lehet. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy az igazgatói lakás kéménye lebontásra került, így 
nem megoldott a fűtés az épületrészben. Az ÁNTSZ már a konyhára sem akar engedélyt adni, 
akkor itt sem fog. Esetleg a Forfa épületében is lehetne egy termet hasznosítani erre a célra. 
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Juhász István polgármester elmondja, hogy azért gondolkodtak a lakásban, mert ott van 
mosogató. 
 
Dézsi Ferenc képviselő véleménye szerint semmi baja nem lesz a gyereknek, ha sétál egy 
kicsit. A szülők nem azért nem íratják be a napközibe a gyerekeket, mert fel kell sétálni az 
ebédlőbe. Ha viszont tényleg csak 4-5 gyerek veszi igénybe a napközit, akkor lehet, hogy 
nincs szükség napközis tanárra. 
 
Rózsa Zsolt megbízott intézményvezető elmondja, hogy erre a problémára mindenképpen 
megoldást kell találni, ha nem most akkor később. Nemcsak 7 gyerekről van szó, hanem 23 
alsósról is, akik esőben eláznak, vizes cipővel, ruhával ülnek be a délutáni napközi 
foglalkozásra. 
 
Dézsi Ferenc képviselő elmondja, hogy éppen azon gondolkodnak, hogy a lecsökkent 
gyereklétszám miatt 100 fővel hogyan működtessék az iskolát, akkor most pont 7 gyerek 
miatt költenek százezreket egy ebédlő kialakítására? Néhány perce még azon vitáztak, hogy 
nincs ki takarítsa a 30 m2-es ebédlőt. Akkor a 30 ebédet kifogja levinni? Ki fogja 
elmosogatni, stb. 
 
Juhász István polgármester elmondja, hogy ő most nem az összes gyerek ebédeltetésére 
gondolt, hanem csak a felsős 7 gyerekre, mivel az is luxus, hogy ennyi gyerek sétál fel egy 
tanárral. 
 
Rajkiné Gyetvai Irén képviselő elmondja, hogy beszéltek a konyhásokról, de az a 
véleménye, hogy mindig vállalták a plusz rendezvényeken a főzést és nagyon finomakat 
főztek és reméli, hogy ez továbbra is így történik majd. 
 
c) Aszódi vasútvonal bezárása 
 
Bucsányi István képviselő elmondja, hogy a Közlekedési Minisztérium az Aszódi MÁV 
vonalat megszüntetné, viszont a Hatvani Volán Aszód-Vác között buszjáratot indítana napi 18 
járattal, 9 Vácra és vissza. Véleménye szerint ez olyan változás, hogy akár az aszódi iskolák is 
elérhetőek lennének. 
 
Juhász István polgármester véleménye szerint egyre kevesebb járatot indított a MÁV, ezzel 
csökkentve az utasok létszámát. Így manipuláltak, hogy végül bezárhassák a vonalat. 
 
Juhász István polgármester kéri a további kérdéseket, hozzászólásokat.   
 
További napirend, kérdés és hozzászólás nem lévén, Juhász István polgármester megköszöni 
a részvételt és bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Juhász István            Balázsné Szilvási Zsuzsanna 
 polgármester                              jegyző 
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A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 

 
 

 
 
            Dézsi Ferenc 
         képviselő 
 
 
 


